
Protokoll nr 7

vid sammanträde den 3/3 1975
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf.,
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Ulf Örnmarker, 
Bengt Stagman, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 85: Protokollsjustering:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 6 av den 18.2.75, vilket 

godkändes i föreliggande skick och justerades av ordföranden.
§ 86: Bingoavtalet:

Rapporterade Kaj Alm, att det beramade mötet med 
Riksbingo AB inställts i sista stund på grund av resehinder för en av 
företagets direktörer. Nytt sammanträde hade utsatts till att äga rum 
onsdagen den 5/3 kl. 18.00. Det upplystes att Riksbingo umgås med planer 
att inköpa Smedens och Plazas lokaler, där Djurgården redan etablerat 
sig som bingoarrangör (Plaza dock släppt av DIF och överfört på AIK). 
Konsekvenserna härav för DIF:s del är svåra att i dagens läge över
blicka. Anledning att därför ägna även denna del av underhandlingarna 
med Riksbingo stor uppmärksamhet måste anses föreligga.
§ 87: Omlagd födelsedagsfest:

I och med att förhandsanmälningarna till födelse
dagsfirandet den 12 mars ej nått minimigränsen beslöts att avbeställa 
arrangemanget på Hasselbacken och att i följd härav återbetala förskotts
inbetalningarna.

Det beslöts att i stället kalla till ett enklare 
underhållningsprogram med uppställning vid Djurgårdsstenen på Skansen 
kl. 19.00 och att därifrån tåga till Hasselbacken för avätande av en 
måltid för ett ungefärligt pris av kr. 20:- Kunde Bengt Stagman ej 
få ned priset för måltiden (pyttipanna-modell) till nämnda belopp 
skall överskjutande kostnaden subventioneras av föreningen.

Brev om ändringen av programmet tillställes samt
liga förhandsanmälda jämte sektionsstyrelser, Supporterklubben m.fl. 
med uppmaning om ”Samling vid Stenen” i traditionell stil,
§ 88: Låne-ansökan i ishockey:

Från isbockeysektionen föredrogs en framställning 
om att föreningen måtte åtaga sig avvecklandet av ett till betalning 
förfallet borgenslån på 50.000 kr. till Stockholms Ishockeyförbund. 
Möjligheten att disponera "infrusna” bingomedel diskuterades, men i från
varo av skattmästaren och i avvaktan på resultatet av i § 86 nämnt 
sammanträde med Riksbingo beslöts att t.v. ej åtgärda ärendet på annat 
sätt än att Liliequist tar kontakt med Ishockeyförbundet och begär 
respit.
§ 89: Läget på tidskriftsfronten:

Rapporterades att de flesta sektioner inkommit med 
sina bidrag till ”Djurgårdaren” och att även annonssidan låg rätt hygg
ligt till genom ordförandens förmedling.
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§ 90: Anmälan i bordtennis avskriven:
Från Länsstyrelsen inkommen skrivelse med anledning 

av en anonym anmälan från ”Stockholms södra bt-klubbar”, vilka 
gjort gällande att DIF:s bordtennissektion bedrev en osund värvnings
trafik etc., hade överlämnats för åtgärd till denna sektion. Angreppen 
kunde lätt tillbakavisas, och efter kontakt med Länsstyrelsen hade 
denna förklarat anmälan ej föranleda någon åtgärd. Därmed avskrevs 
även för ÖS:s del ärendet.
§ 91: Redovisat lotteri:

Meddelade Lennart Öberg att redovisning för ett 
på EPA/Odenplan bedrivet lotteri visade ett netto för föreningens 
del på 6.000 kr.
§ 92: Möte i fäktning:

Meddelades att sammanträdet med Svenska Fäktför
bundets styrelse ändrats till den 6/5 1975 kl. 17.50 på Stadion, 
vid vilket utom representanter för fäktsektionen även ÖS skall låta 
sig företrädas av Walldén, Alm och Liliequist.

I anslutning härtill sammanträffade ÖS med 
sektionsstyrelsen (Yngve Arnell, Oscar Bernadotte, Carl von Essen, 
Gunnar Friberg och Béla Rerrich) och diskuterade aktuella fäkt
frågor med betoning på de tvistigheter etc., som låg bakom förbun
dets begäran om kontakt med överstyrelsen. Dessa syntes mycket vara 
av ek nomisk karaktär men i bakgrunden förefanns också både person
liga prestigeärenden och olika tolkningar av författningsfrågor. 
Fäktsektionen skall vid sammanträdet representeras av Bernadotte, 
von Essen och Friberg (den senare i hans dubbla egenskap av medlem 
i DIF:s fäktstyrelse och ordförande i Stockholms Fäktförbund).
§ 93: Ut bland sektionerna!

Anmälde till nötet inträffade revisor Gunnar Rinnan 
sin tillfredsställelse över att ÖS avsåg att söka kontakt med sek
tionerna ute på fältet allt i enlighet med förslag från den tid, då 
GR tillhörde ÖS,

Beslöts att snarast ta kontakt med resp. sektions
styrelser och överenskomma om lämplig tid för dylika träffar med ÖS 
i samband med träningar, sammanträden eller andra aktiviteter inom 
sektionerna.
§ 94: Nästa sammanträde;

Fastställdes nästa ÖS-sammanträde att äga rum 
den 10/3 1975 kl. 18.00 på Stadion.

Justeras:

(Rudolf Walldén)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)


